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Do 29-10-2020 09:21 

Aan:  

Beste mensen van het Hevea initiatief, beste Christina,  

 

Zoals eerder aangegeven delen wij jullie zorg mbt het klimaat en milieu enorm. 

Om die reden zijn wij heel erg tegen het van het gas afhalen van een oud dorp als Heveadorp 

in dit stadium. 

Corine, genuanceerd als altijd, vind de plannen die er nu liggen buitengewoon onverstandig. 

Ikzelf ben de nuance wel voorbij en zou het krankzinnig noemen, maar Corine vind dat niet 

goed. In mijn wereld is dat hetzelfde. 

Ik voer de discussie al sinds ik 25 jaar geleden als elektrotechnicus bij KEMA ging werken. Ik 

ben het heel erg beu en er ook wel klaar mee als klimaat ontkenner of halve facist te worden 

neergezet. Voor argumentatie zie eerdere communicatie en de enorme hoeveelheid 

publicaties (van deskundigen) waarom dit niet kan en erg slecht is voor talloze zaken, vooral 

het klimaat. 

In heel Europa is gas de oplossing. Als je bij Berg en Dal de grens overgaat krijg je er subsidie 

voor. In Nederland moeten we ervan af. 

De mensen zien het niet, de symboliek is anders maar we blijven een merkwaardig 

calvinistisch landje. 

(waar het overigens wel erg goed wonen en leven is :)) 

Geef iedereen in Heveadorp een fiets! Wij hebben onze 2e auto weggedaan. Op alle fronten 

meer effect! 

Met vriendelijke groet, 


